
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 2/2015  

konaného dne 12. 2. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Jaroslav Jirků 

2. Jaroslav Kohout 8. Radovan Necid 

3. Vladimír Černý (předseda) 9. Pavel Bárta 

4. Pavel Štefan 10. Josef Mach (místopředseda) 

5. Zdeněk Kubát 11. Petr Fiala 

6. Bohuslav Musil 12. Karel Štefl 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jan Tourek 2. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek KSÚSV) 

4. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Projednání požadavků měst a obcí 

5. Různé 

6. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 12 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 12 hlasy schválen. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 001/01/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program „Bezpečná silnice 2015“. 

o Grantový program “Bezpečná silnice 2015“ byl vyhlášen zastupitelstvem kraje dne  
27. 1. 2015. 
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Usnesení 002/01/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina souhlasí s vypracováním 
Koncepce rozvoje silniční sítě Kraje Vysočina a doporučuje radě kraje rozhodnout zahájit 
zadávací řízení na veřejnou zakázku na služby na zpracovatele Koncepce rozvoje silniční sítě 
na území Kraje Vysočina. 

o Pavel Bartoš uvedl, že se připravují podklady pro vypsání výběrového řízení. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Pavel Bartoš podal následující informace: 

- Jmenování člena pracovní skupiny Doprava při Regionální stálé konferenci. Členové 
dopravní komise se shodli na jmenování Pavla Bárty. 

- Příprava staveb pro zahájení jejich realizace. 
- Dopravní obslužnost – 15. 1. 2015 byla podepsána smlouva se zpracovatelem a začala 

série jednání s Ministerstvem dopravy a sousedními kraji. Dne 30. 1. 2015 proběhlo 
jednání všech ORP.  

- Bezpečná Vysočina – dolaďování detailů jednotlivých akcí napříč celým rokem. Dne  
20. 2. 2015 proběhne na krajském úřadě jednání se složkami IZS, BESIP, ČD a Policejní 
školy. 

- Jednání s Ministerstvem dopravy ohledně otázky řešení rychlíkových spojů. 
- Dopravní obslužnost – členové dopravní komise budou na některém z následujících 

jednání podrobněji informování o odbavovacích zařízeních. 
 
Bohuslav Musil doplnil informace ohledně akce Bezpečná Vysočina (příprava školy smyku pro 
veřejnost, spolupráce na vzdělávacích akcích pro děti v rámci letního tábora pořádaného 
BESIPem, přednášky pro děti v rámci škol a výjezdové akce). 
 
Usnesení 003/02/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
jmenuje 
Pavla Bártu členem pracovní skupiny Doprava při Regionální stálé konferenci. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Úkol: Pozvat na příští jednání dopravní komise Milana Stejskala, krajského koordinátora BESIP 
pro Kraj Vysočina. 
Odpovědnost: koordinátorka 
Termín: 12. 3. 2015 
 
Na zasedání komise se dostavil Libor Joukl. 
 
Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 

- Dne 25. 2. 2015 bude probíhat jednání ohledně přípravy zakázek na rok 2016. Členové 
dopravní komise byli vyzváni, aby své požadavky na opravy silnic pro rok 2016 podávali 
do 25. 2. 2015.  

- Příprava podrobného seznamu akcí realizovaných v průběhu roku 2015. 
- Do 20. 2. 2015 bude rozhodnuto o tom, zda bude vypsána další zakázka z rozpočtu EU. 
- Radě kraje a následně zastupitelstvu kraje bude předložen návrh na zapojení části 

disponibilního zůstatku Kraje Vysočina z roku 2014 do rozpočtu kraje na rok 2015, do 
kapitoly Doprava na zajištění akce Bezpečná Vysočina 

- Vyhodnocení vážení vozidel – okomentování podkladového materiálu zpracovaného 
KSÚSV. 
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Bezpečná Vysočina – přehled termínů plánovaných akcí v roce 2015: 
o 16. března – Setkání Rady Kraje Vysočina se starosty všech obcí kraje. V dopoledních 

hodinách proběhne seminář k bezpečnostní tematice. Soubor přednášek Kraj Vysočina, 
Státní fond dopravní infrastruktury, Policie ČR, aj., se zaměřením na popis 
bezpečnostních rizik, statistik, a na možnosti financování bezpečnostních prvků do obcí. 

o duben – měsíc bezpečnosti silničního provozu. Společně s Policií ČR a základními či 
středními školami budou probíhat běžné kontroly řidičů.  

o duben, květen, červen – přednášky na základních a středních školách ohledně 
bezpečnosti. 

o 25. dubna – 19. ročník preventivní akce Řidič Vysočiny. 
o květen – společně s policií a středními školami bude prováděno vážení přímo na silnici. 

Předpoklad je organizování vážení vozidel celý měsíc, každý den v jiném městě (dle 
možných vážících míst). 

o 27. – 28. května – Krajské kolo cyklistické soutěže. 
o 6. června – okružní jízda parním vlakem. 
o 1. září - Bezpečně do škol - kufříky pro žáky 1. tříd základních škol kraje. 
o září - Road Show. Bude probíhat na pěti místech v rámci kraje. 
o září – preventivní vlak.  
o říjen - Den komunální techniky, Cestářské rodeo. Společná akce s KSÚSV a dodavateli 

komunální techniky. 
o 28. listopadu – Mikulášský vlak – zaměření na bezpečnost. 
o Den kraje - zaměření na bezpečnost. 
o Pořízení a zprovoznění dynamických (vysokorychlostních) vah u Velkého Meziříčí. 
o Pořízení a zprovoznění mobilních vah (provozovat je bude Policie ČR nebo KSÚSV pro 

policii). 
o Škola smyku – společně s Policejní školou v Jihlavě na polygonu, v případě možnosti na 

dalších místech kraje. 
o Semináře, přednášky pro střední, případně základní školy na bezpečnostní tematiku. 

 
Usnesení 004/02/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí  
aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Dobrovolné sdružení regionu Hrotovicka 
Vladimír Černý předložil členům dopravní komise dopis od Dobrovolného sdružení regionu 
Hrotovicka, adresovaný Liboru Jouklovi. Na zasedání mikroregionu dne 5. 2. 2015 bylo 
konstatováno, že současnému dopravnímu zatížení nevyhovuje křižovatka silnice č. 152/II  
se silnicí č. 399/III mezi Hrotovicemi a Slavěticemi. Plynulejší a bezpečnější průjezdnost tohoto 
křížení by vyřešila křižovatka s kruhovým objezdem. Dobrovolné sdružení obcí mikroregionu 
Hrotovicka žádá o podporu navrhovaného způsobu řešení. 
Žádost byla předána k vyřízení odboru dopravy a silničního hospodářství, a bude přednesena 
Vladimírem Černým na jednání dne 25. 2. 2015. 
 
 
5. Různé 
Pavel Bárta požádal o vyjádření k Žádosti o prověření nutnosti plánované rekonstrukce silnice 
II/347 v úseku Světlá nad Sázavou – Dolní Město. Žádost byla předána k vyřízení odboru 
dopravy a silničního hospodářství. 
Pavel Bartoš prověří řešení žádosti. 
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Ze zasedání se omluvil člen komise Bohuslav Musil. 
 
Informace KSÚSV o zajišťování zimní údržby silnic 
Jan Míka uvedl, že zimní údržba silnic probíhá dle schváleného plánu zimní údržby. Dále 
informoval o údržbě silnic I. tříd, na kterou KSÚSV získala zakázku, a o hodnocení adekvátnosti 
výkonů zimní údržby (nedokonalosti softwaru společnosti CROSS Zlín). Vozidla zimní údržby 
byla přizpůsobena podle výsledků vážení. Další doladění techniky je plánováno po ukončení 
zimní údržby. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 12. března 2015, od 13.00 hodin.  
 
 
6. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Pavel Bartoš 
vedoucí oddělení dopravní obslužnosti 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 13. 2. 2015. 


